
Grundejerforeningen Kirsebærvænget  
 
Referat bestyrelsesmøde onsdag den 14. april 2021 kl. 20:00 
 
Tilstede: Peter SØ18, Jakob SØ16, Kim NØ1, Lars SØ33, Martin SØ37, Niels NØ10, Charlotte SØ52 
Referent: Charlotte 
Mødested: Mødet blev afholdt online via Teams 
 
1.Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 
Referatet er pt. online godkendt uden underskrifter 

 
2.Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde/generalforsamlingen:  

a) Orientering om foreningens økonomi, indbetaling fra medlemmer mv. 
Lars orienterede om succes med rykkerrunde, der er nu indbetalinger fra i alt 83 medlemmer. 
Vi har et indestående på kr. 514.931,72 (479.110,29 vej/35.821,43 grundejerforening) 

b) Trafikforhold 
Vi følger op på evt. trafikændringer – vi drøfter på de kommende bestyrelsesmøder, om der 
kommer stigning fra dansestudiet Mosevej og afventer samtidig byggeriet på Mosevej. 

c) Reparation af asfalt - afventer nærmere 
d) Støjmåling og evt. efterbeplantning af vold 

Charlotte informere om kontakt til Miljøstyrelsen, tilgængelige støjkort fra 2017, forventes 
fornyet og erstattes med ny måling til 2022 – afventer svar på mail. Følger sagen og afventer 
nyeste data inden der foretages yderligere. 

e) Genetablering af stolper ved vejbump. - afventer pga. Corona 
 
3.Indkommen post fra medlemmer 
Intet nyt 
 
4.Nyt fra udvalgene: 

a) Vand udvalg (Ejvind SØ12, Glen HA8, Jens HA15, Kurt HA9).  
Intet bemærket  

b) Legeplads udvalg (…) 
Pt. hvilende udvalg uden aktiviteter – kan evt. nedlægges 

c) Fest udvalg (Rasmus SØ9, Eric HA11 og Troels SØ17). 
Festudvalget har været i bero pga. corona – intet bemærket 

 
5.Eventuelt 
Privatinitiativ til julearrangement blev afholdt den 21. november – Kim oplyser det var et fint 
arrangement trods dårligt vejr. 
 
Charlotte gør opmærksom på lokalplan undersøgelse for etape 2 på Mosevej, kommunen har foreløbig 
afklaring af plangrundlag indtil 15.08.2021 – vi følger op på sagen og ser om der kommer en senere 
høring eller andet vi skal reagere på – det sættes på som orienteringspunkt til kommende 
bestyrelsesmøder. 
 
Der er den 12.04.2021 foretaget beskæring på stien bag Søndersøvej, arbejdet blev bestilt af Århus 
Vand og udført af Forstas. 
 
Generalforsamlingen vil igen i år blive afholdt efter sommerferien pga. Corona situationen , nærmere 
info følger med opfordring om indbetaling. 
 
6.Bordet rundt 
Uden for referat. 

 
7.Næste møde Hvor / Hvem / Hvornår? 
Afholdes hos Peter SØ18 den 14. Juni 2021 kl. 19.30 


